
Obecný úrad C í f e r – Finančná komisia  

–––––––––––––––––––––––––––––––––-  

 

                                                        Z á p i s n i c a 

 

            zo  zasadnutia  finančnej komisie  dňa 27.novembra  2013 o 18.30 hod. 

           –––––––––––––– –––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

  Prítomní:   Ing.Bartošková Oľga 

                   Ing. Silná Zuzana  

                   Cajová Emerencia-ospravedlnená 

                  Krajčovičová Zita 

 

 Hostia:      Mgr.Maroš Sagan,PhD. 

                  Ing.Štefan Čechovič 

                  Mgr.Monika Jankovičová 

                 Miloš Šarmír 

                Štefan Štibrányi 

               Jaroslav Gross 

                 

          

Zapisovateľka: Mgr. Adriána Chalupková                  

                
Program zasadnutia:  

1. Prezentácia firmy IZOTECH Group, s.r.o. Nové Mesto n. Váhom – výstavba 

bytového domu na Trnavskej ulici 

2. ZUŠ 

3. Dotácie z rozpočtu obce –voľnočasové aktivity 

4. Rozpočet-úprava rozpočtu 2014 

- monitorovacia správa k program.rozpočtu 

 

 

 

Predsedníčka finančnej komisie privítala všetkých prítomných a otvorila 

zasadnutie finančnej komisie. 

1.Na zasadnutie sa prišla prezentovať firma z Nového Mesta nad Váhom           

IZOTECH Group, s.r.o. a predstavila svoje vízie o výstavbe bytového 

nájomného domu. Forma- ŠFRB. Podala by sa žiadosť a po schválení by sa 

začalo stavať. Po dokončení by obec bytový dom odkúpila. 

 

2.  ZUŠ- na zasadnutí bol prítomný riaditeľ ZŠ Cífer Mgr. Ivan Kovačocy. 

Starosta obce informoval o možnom pláne založiť samostatnú základnú 

umeleckú školu s právnou subjektivitou. 

 



3. Dotácie z rozpočtu obce – prerokoval sa balík peňazí, ktorý sa môže 

prerozdeliť na dotácie rôznym obecným združeniam .Polemizovalo sa aj 

o združeniach, ktoré vyvíjajú aktivity pre deti a mládež. Medzi žiadosťami boli 

aj fyzické osoby, okolo ktorých vznikli dohady či majú nárok na dotáciu. 

Kontrolórka následne preverovala, či je to v súlade so zákonom. 

Prítomní vyjadrovali svoje názory na sumy o ktoré žiadali. Najviac sa 

polemizovalo o Rodičovskom združení pri ZŠ, ktorí žiadali 2 000,-€ na nákup 

kníh AJ a lavíc a o tom, či je to nevyhnutné riešiť formou dotácie. Žiadosť 

podporila najmä p. Z. Silná, ostatní poslanci zastávali viac-menej názor, že je to 

v kompetencii školy samotnej, ktorá môže obec požiadať o výpomoc.            

Polemika sa viedla aj o futbalovom klube, ktorý žiada 2 500,– € na činnosť 

mládeže - predprípravky, prípravky a žiakov, aby pokryli časť výdavkov 

spájajúcich sa s turnajmi. Pani Silná uviedla, že na činnosť futbalového klubu sa 

vynakladajú peňažné prostriedky v dosť veľkej miere, preto vyjadrila negatívny 

postoj k schváleniu tejto dotácie. Súhlas s ňou vyjadrila aj p. Bartošková. 

Zároveň p. Silná požiadala obecný úrad o vyčíslenie všetkých prostriedkov, 

ktoré išli na futbal v roku 2014 z obce, aj mimo dotácie. 

 

4. Rozpočet obce – podrobne sa rozoberal rozpočet obce na roky 

2014,2015,2016. Starosta informoval prítomných o rôznych aktivitách a plánoch 

najrozsiahlejšie sa preberali kapitálové výdavky, čiže investičné akcie obce. 

Starosta obce podal základné informácie o monitorovacej správe 

k programovému rozpočtu a informoval o poskytnutých materiáloch, ktoré 

obdržali mailom všetci prítomní. 

 

 

 

 

 

 
 

 

Zapísala: Mgr. Adriána Chalupková                              Ing.Bartošková Oľga 

                                                                                       predsedníčka komisie 

 

Cífer, 12.1.2014 


